



Yau Yat Chuen Garden City Club Ltd.  
又一村花園俱樂部有限公司

檔案編號：041 /25

2025 年 11 月 14 日

尊敬的會員：

### 又一村花園俱樂部

### 全力支持 2025 年 12 月 7 日舉行的第八屆立法會換屆選舉

香港特別行政區立法會換屆選舉將於 2025 年 12 月 7 日（星期日） 舉行。這次選舉是每位市民行使公民權利、履行公民責任的關鍵時刻，而踴躍參與投票是為香港社會長遠發展貢獻一份力量的最佳途徑。

本俱樂部認同香港的長遠繁榮與穩定，是我們持續發展的堅實基石。俱樂部視履行社會責任為我們一貫的核心價值。因此期望透過本次選舉，選出具備卓越能力和遠見的賢能之士，凝聚社會各界力量，為香港及廣大市民的福祉作出貢獻。您投下的每一票，將是推動香港邁向新篇章、實現更美好願景的堅實動力。

在此，我們誠摯鼓勵所有已登記成為選民的會員，在選舉日帶同家人及朋友踴躍前往所屬的投票站，透過您神聖的一票，為香港的繁榮穩定出一分力！

投票日期：2025 年 12 月 7 日（星期日）

投票時間：上午 7 時 30 分至晚上 11 時 30 分

敬祝  
生活安康！

又一村花園俱樂部  
委員會 謹啟



Yau Yat Chuen Garden City Club Ltd.  
又一村花園俱樂部有限公司

Circular No.: 041 / 25

November 14, 2025

Dear Valued Members,

**Yau Yat Chuen Garden City Club**  
**Full Support for the 8th Legislative Council General Election on**  
**December 7, 2025**

The Hong Kong Special Administrative Region Legislative Council General Election will be held on **Sunday, December 7, 2025**. This election is a crucial moment for every citizen to exercise their civic rights and fulfill their responsibilities. Active participation in voting is the best way to contribute to the long-term development of Hong Kong society.

Our club recognizes that the long-term prosperity and stability of Hong Kong are the cornerstones of our continued development. Fulfilling our social responsibility is a core value of our club. Therefore, we hope that this election will bring forth capable and visionary individuals who can unite all sectors of society and contribute to the well-being of Hong Kong and its citizens. Every vote you cast is a solid driving force for pushing Hong Kong towards a new chapter and achieving a better vision for the future.

We sincerely encourage all members who are registered voters to go to their respective polling stations with family and friends on election day. Through your sacred vote, you can contribute to the prosperity and stability of Hong Kong!

**Polling Date : Sunday, December 7, 2025**

**Polling Hours : 7:30 AM to 11:30 PM**

Thank you for your kind attention!

General Committee  
Yau Yat Chuen Garden City Club

